



## Information of Student Athlete Registration 2021-2022

1. Grade Combination of the following sports in 2021-2022 season will be adjusted from A, B, C Grade to **Senior (A & B1) & Junior (B2 & C)**:

Sports		
Basketball (Boys & Girls)	Netball	Volleyball (Boys & Girls)
Football (Boys)	Rugby	/
Handball (Boys)	Rugby Sevens (Boys & Girls)	/

2. The registration grade is graded by the following:

	Senior		Junior	
	A Grade	B Grade	C Grade	
	A	B1	B2	C
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2003	✓			
<b>Born on or after 1<sup>st</sup> January 2006</b>		✓		
<b>Born on or after 1<sup>st</sup> January 2007</b>			✓	
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2008				✓

3. There will be **B1 Grade and B2 Grade**

3.1 B1 Grade for student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2006

3.2 B2 Grade for student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2007

4. Teachers have to login to the Student Athletes Online Registration System ([star.hkssf.org.hk](http://star.hkssf.org.hk)) and follow the normal steps to complete the registration process. Due to the limitation of online system, please register in “B Grade” for your student no matter they are B1 or B2 grade.

5. A chop of “B1” or “B2” will be stamped on the registration card by the Secretariat according to the year of birth mentioned in item 3.

\*Please refer to item 8 for student who would like to up-grade to B1 or B2 grade

6. Students holding B1 grade registration card may only take part in **Senior** competition. Students holding B2 grade registration card may only take part in **Junior** competition.

7. Students holding B1 or B2 grade registration card may also take part in B grade competition such as Athletics and Swimming competition.



8. **Point to Note for student who apply for up-grading to B1 or B2 grade**

- 8.1 Student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2007 can be upgraded and registered in B1 grade and take part in Senior competition.
- 8.2 Student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2008 can be upgraded and registered in B1 or B2 grade and take part in B grade and Senior/ Junior competition.
- 8.3 Student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2008 and registered in B2 grade, he/ she can re-register in C grade if he/she has only competed in Junior competition but not in any B grade competition.
- 8.4 Student who was born on or after 1<sup>st</sup> January 2008 and registered in B1 grade, he/ she can **NOT** re-register in C grade if he/she has competed in any Senior or B grade competition.
- 8.5 Apart from item 4, teachers have to **complete the “B grade supplementary form”** for student who would like to up-grade to B1 or B2 grade **and submit through the online registration system.**
- ⬇️ Go to [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) & Download **【Inter-secondary Schools Sports Competition HK Island and Kowloon > Forms > B grade supplementary form】**
- 8.6 All Data Base of up-grading application must be kept by school.

9. Eligibility

Date of birth	Registration Grade				Competition that he/she can take part in				Remark
	A	B1	B2	C	Senior	Junior	B	C	
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2003	✓				✓				
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2006		✓			✓		✓		-
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2007		✓			✓		✓		-
			✓			✓	✓		-
Born on or after 1 <sup>st</sup> January 2008		✓			✓		✓		-
			✓			✓	✓		-
				✓		✓		✓*	*Refer to item 8.3 mentioned above
				✓		✓		✓	-



## 2021-2022 年度運動員註冊事宜

1. 2021-2022 年度以下項目將由甲、乙、丙組更改為高、初級組賽事：

項目		
籃球 (男、女子)	投球	排球 (男、女子)
足球 (男子)	欖球	/
手球 (男子)	七人欖球 (男、女子)	/

2. 註冊按以下年齡分組：

年齡組別	高級組		初級組	
	甲組	乙組		丙組
	甲 A	乙一 B1	乙二 B2	丙 C
2003 年 1 月 1 日或以後出生	✓			
2006 年 1 月 1 日或以後出生		✓		
2007 年 1 月 1 日或以後出生			✓	
2008 年 1 月 1 日或以後出生				✓

3. 乙組分為 **B1 (乙一)**和 **B2 (乙二)**

3.1 B1 為 2006 年 1 月 1 日或以後出生者；

3.2 B2 為 2007 年 1 月 1 日或以後出生者。

4. 因網上註冊系統未能提供 B1 及 B2 的選項，老師為學生註冊 B1 或 B2 時，同樣需於「註冊組別」內選取 B「乙組」的選項。

5. 秘書處將自動按學生出生年份發出 B1 及 B2 註冊證並以聯會印章(B1 及 B2)蓋於註冊証上以茲識別。

\*有關運動員越級註冊為 B1 或 B2 組別注意事項，請參閱第 8 點

6. 持 B1 證只可參與高級組賽事，持 B2 證只可參與初級組賽事。

7. 持 B1 及 B2 運動員註冊證，均可參與乙組其他項目賽事（如田徑及游泳等）。



8. 運動員越級註冊為 B1 或 B2 組別注意事項

- 8.1 2007 年或以後出生的學生可越級註冊為 B1，參與高級組賽事；
- 8.2 2008 年或以後出生的學生可以越級註冊為 B1 或 B2，以參與乙組賽事及高/初級組賽事；
- 8.3 2008 年或以後出生的學生註冊成為 B2 運動員後，如只參與過初級組賽事及從未參與任何乙組賽事，該學生可以重新申請成為丙組運動員。
- 8.4 2008 年或以後出生的學生註冊成為 B1 運動員後，如參與過高級組/乙組賽事，則不可重新申請成為丙組運動員。
- 8.5 老師如欲為運動員越級註冊為 B1 或 B2 組別，需於網上註冊系統內選取 B「乙組」的選項 及於「其他文件」中上載「乙組運動員註冊補充表格」（表格可於港島及九龍地域中學網頁內下載）。

↓ [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) 【港島及九龍地域中學比賽 > 表格 > 乙組運動員註冊補充表格】

- 8.6 所有 B2 越級註冊為 B1，及 C 越級註冊為 B1 或 B2 之紀錄 (Data Base) 必須另外保存。

9. 註冊組別及可參加的賽事

2021-2022 年度 學生出生日期	註冊組別				可參加賽事				備註
	A	B1	B2	C	高級	初級	乙	丙	
2003 年 1 月 1 日 或以後	✓				✓				
2006 年 1 月 1 日 或以後		✓			✓		✓		-
2007 年 1 月 1 日 或以後		✓			✓		✓		-
			✓			✓	✓		-
2008 年 1 月 1 日 或以後		✓			✓		✓		-
			✓			✓	✓		-
			✓			✓		✓*	*如第 8.3 點 所述，須重新申請丙組 註冊證方可 參加賽事
			✓		✓		✓		-